
Bestyrelsesmøde den 23.01.2023 
 

Mødt: Per B. Sørensen, Henrik Demant, Lars K. Hansen, Bent Hansen, Claus T. Hansen, Peter Quist, Michael Nielsen, 

og Frank Buthler 

Fraværende: Martin S. Andersen, Nicolaj W. Haugaard. 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet fra sidste bestyrelsesmøde er godkendt. Nyhedsbrev for forår 2023 er udsendt til alle medlemmer.  

2) Kommende arrangementer VVJ 
Frank gennemgik Årsplanen for 2023, hvor det specielt er Jagtmessen i Særslev, der kræver en større indsats 
fra alle i bestyrelsen. Der blev aftalt fordeling af opgaver til alle de kommende arrangementer, så der er 
planlagt opgaver indtil generalforsamlingen. Frank udsender opdateret Årsplan 2023 sammen med referatet. 

3) Bordet rundt (evt. nyt fra NFC, riffelbane, fællesudvalg mm.) 
Henrik orienterede om bestyrelsesmøder ved NFC, hvor der er en drøftelse omkring fordelingen af 
arbejdsopgaverne. Foreningerne skal varetage græsslåningen på arealerne, så der kan ske en besparelse af 
udgifterne. Der arbejdes forsat på en renovering af banen, og der vil blive set på sponsor reklamer. 
Flemming gjorde opmærksom på, at de tilskud der er ansøgt op bevilliget, skal være brugt indenfor et år, da 
der ellers skal søges om en forlængelse. Det skal undersøges om vi kan få tilskud til NFC ved kommunen, 
men det kræver vi er registreret som en forening under Folkeoplysningsforbundet. Vi aftaler en fælles 
registrering ved kommunen sammen med Bogense på næste samarbejdsudvalgsmøde.  
Vildtkød til den sammenkogte ret, som skal serveres ved jagtgudstjenesten, skal leveres til Jan Åge senest 
torsdag den 2. februar på Plantagevej 32 i Morud, hvis det er frosset, og i optøet tilstand senest fredag den 
3. februar.  

4) Næste møde 
Der planlægges med næste møde mandag den 3. april 2023 kl. 19.  

5) Eventuelt. 
Præmierne fra generalforsamling i 2020 på en godsjagt har ikke været muligt at få arrangeret, så derfor 
bliver præmierne omsat til 2 gavekort på 1000 kr. hver. Michael ønsker ikke at genopstille ved den 
kommende generalforsamling. Bestyrelsen kan uden beregning låne skydevognen (excl. forbrug). 
 

  



Bestyrelsesmøde den 03.04.2023 
 

Mødt: Per B. Sørensen, Henrik Demant, Lars K. Hansen, Flemming Møllgaard, Bent Hansen, Claus T. Hansen og Frank 

Buthler 

Fraværende: Michael Nielsen, Martin S. Andersen, Nicolaj W. Haugaard, Peter Quist. 

1. Siden sidst  

04. feb. Reguleringsjagt på ræve gik godt med 40 deltagere, og der blev skudt 3 ræve. 

05. feb. Jagtgudstjeneste i Langesø Skovkapel med god tilslutning, men mere kød til sammenkogt. 

23. feb. Jagtmesse i Særslev med 304 gæster, udstillerne var tilfredse. Gentages om 2 år. 

28. mar. Hygiejnekursus i køreladen ved Langesø Skovkapel med 12 deltage – kun 3 interne.  

30. mar. Årsmøde i Hjortelauget – 35 deltagere - Lars K. Hansen deltog.  

31. mar. Hjortebanen i Lejbølle – 24 deltagere (2 fra VVJ) – god dag – gentages 5. April 2024. 

Claus T. Hansen og Henrik Demant har bestået skydeinstruktør kurset. 

2. Kommende arrangementer VVJ 

14. apr. Generalforsamling i Langesøhallen kl 18:30. 

18. apr. Riffelbanen i Nr. Esterbølle åbner for skydning hver tirsdag 

22. apr. Combiskydning haglgevær og riffel i Nr. Esterbølle – opstilling fra kl 8 – Flemming og Frank. 

25. apr. Skydning til vilde duer i Veflinge. 

16. maj. Bukketræf i Køreladen ved Langesø Skovkapel 

06. jun. Skydning ved Hans Erik i Væde Have 

3. Økonomi 

Flemming har talt kassebeholdningen, og pr. 31.12.2022 var der 55.851,87 kr. Jagtmessen gav et overskud 

på ca. 30.000 kr, og de er i kassen til Fællesudvalget, hvor pengene nok er øremærket til NFC. 

4. Bemanding på NFC og riffelbane 

De resterende datoer blev fordelt, og hvis der er datoer der ikke passer, så skal man selv tage initiativ til et 

byt.  

5. Generalforsamling 

Frank laver dagsorden, og Flemming køber lodsedler og præmier til lotteri. Michael og Per genopstiller ikke. 

På valg er Flemming Møllgaard, Nicolaj Haugaard, Henrik Demant og Per Bo Sørensen, Michael Roed Nielsen 

og Claus T. Hansen. Valg af suppleanter: Kim Grony. 

Revisorer: Jan Åge Nielsen og Morten W. Nielsen, revisorsuppleanter: Torben Hansen og Nils Bendixen 

Vi forventer alle i bestyrelsen kommer, hvis de ikke melder afbud til Flemming eller Henrik. 

6. Bordet rundt (evt. nyt fra NFC, riffelbane, fællesudvalg mm.) 

Der er arbejdsdag fredag den 14. April på riffelbanen kl 14, og den opgave tager Bent. 

Udlejning af skydevogn til Polterabend arrangement 29. april 2023 kl. 9:30 – 11:00. Flemming undersøger 

omkring areal ved Nils Bendixen. Lars kan køre med skydevogn. 

7. Næste møde 

Der planlægges med næste møde tirsdag den 18. April 2023 kl. 19. 

8. Evt. 

Iab. 

  



 

Bestyrelsesmøde den 18.04.2023 
 

Mødt: Henrik Demant, Flemming Møllgaard, Bent Hansen, Claus T. Hansen, Peter Quist, Martin S. Andersen, Ejner 

Lyshøj Søgård og Frank Buthler 

Fraværende: Lars K. Hansen. 

1. Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet fra sidste bestyrelsesmøde og generalforsamlingen er godkendt. Godt vi fik Ejner med i 
bestyrelsen på generalforsamlingen. 

2. Konstituering og udvalg   
Formand: Henrik Demant   Næstformand: Martin Stjernholm 
Kasserer: Flemming Møllgaard  Sekretær: Frank Buthler  
Jægerråd: Henrik Demant  Hjortelaug: Carsten Hansen 
Flugtskydningsudvalg - Varetager: NFC.  
Bent T. Hansen, Henrik Demant, Claus T. Hansen.  
Riffeludvalg – Varetager: Nørre Esterbølle, Lejbølle, Combiskydning  
Flemming Møllgaard, Peter Quist, Ejner Lyshøj Søgård, Per Bo Sørensen. 
Medieudvalg - Varetager: Hjemmeside, blad, annoncer, foreningsmeddelelser  
Flemming Møllgaard, Claus T. Hansen og Frank Buthler  
Arrangementudvalg - Varetager: Bukketræf, foredrag, familie, fest, jagthornsblæsning. 
Hele bestyrelsen. 
Fællesudvalg - Varetager: Samarbejde med øvrige jagtforeninger, incl. rævejagt  
Flemming Møllgaard, Frank Buthler, og Peter Quist. 
Skydevognsudvalg - Varetager: Udlejning af skydevogn, Vilde duer  
Lars Hansen, Henrik Demant og Claus T. Hansen 
Nyjægerudvalg - Varetager: initiativer omkring nyjægere, jagttegnskursus 
Martin S. Andersen, Claus T. Hansen. 

3. Kommende arrangementer 
- Vilde duer i Veflinge – Lars, Henrik, Michael, Claus T., Frank kommer senere. 
- Combiskydning – Flemming og Frank deltager 
- Polterabend skydning – Lars, Frank, Lars Bech.  
- Bukketræf – Hans Erik bager boller og pålæg, Frank køber resten. 
- Vilde duer ved Hans Erik – Henrik sørger for øl, pølser mv. , Lars skydevogn og grill, Bent kommer. 
- Vilde duer i Rue - Henrik sørger for øl, pølser mv. , Lars skydevogn og grill, Bent kommer. 
Flemming sørger for duer og patroner til alle skyde arrangementer  

4. Økonomi 
Flemming oplyste kassebeholdningen er på ca. 46.000 kr. 

5. VVJ i fremtiden 
Henrik vil gerne have en drøftelse omkring vores forenings struktur, da vi kan se medlemstallet bliver 
reduceret, og det bliver sværere at få folk i bestyrelsen. Der blev drøftet forskellige muligheder, og 
bestyrelsen vil lige se tiden an. 

6. Bordet rundt (evt. nyt fra NFC, riffelbane, fællesudvalg mm.) 
Flemming ønskede en drøftelse af prisen for de vilde duer, da prisen for duerne er steget. Vi blev enige om 
en pris på 40 kr. pr. Serie, og patroner skal koste 65 kr. pr. Kasse., så der ca. er en fortjeneste på 10 kr.  

7. Næste møde 
Der planlægges med næste møde fredag den 8. september 2023 kl. 17 ved Martin. 
 

8. Eventuelt. 
Henrik efterspurgte interessen for afholdelsen af en kragens dag, i lighed med Slettens jagtforening. Frank 
undersøger muligheden for en et arrangement i september. 

  



Bestyrelsesmøde den 20.11.2023 
 
Mødt: Henrik Demant, Flemming Møllgaard, Bent Hansen, Claus T. Hansen, Peter Quist, Ejner Lyshøj Søgård, Lars K. 

Hansen og Frank Buthler 

Fraværende: Martin S. Andersen.  

1. Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt og underskrevet. Siden sidst er der blevet afviklet 3 
lokale skydninger, mens Kragens dag blev aflyst pga. manglende tilslutning. 

2. Folkeoplyst forening   
For at få tilskud til NFC, så skal alle de ejende foreninger være registreret som folkeoplyst forening. Frank 
undersøger muligheder for at jagtforeningen bliver omfattet. 
(NB. Frank har taget kontakt til Carsten Andersen i Bogense, og han har talt med kommunen, som har fortalt, 
at det er NFC der skal foretage ansøgningen, og det vil Claus Harbo stå for.) 

3. Kommende arrangementer 
- Fælles arrangementer: Rævejagt ved Nr. Nærå stranden, Lejbølle den 5. April, Combiskydning den 20. April, 
Blyfri skydning på riffelbanen den 23.4 og den 30.4. Den 8.10 og den 15.10 kan der skydes med nat udstyr 
indtil kl 21. NFC forventer først at være klar omkring medio af april 2024. Jægerråds møde (Henrik sender 
dato). Generalforsamling i Veflinge Hallen den 12. April 2024.  
- Egne arrangementer: Skydning i Veflinge den 2. Maj. Skydning ved Hans Erik (Henrik undersøger). 
Generalforsamlingen bliver den 12. april i Veflinge Hallen. Jagtgudstjenesten kan ikke gennemføres i Langesø 
Skovkapel, men Flemming tager kontakt til Hans Præst for at afklare mulighederne. 
(NB. Flemming har efter mødet kontaktet Hans Præst, og han er indstillet på at gennemføre en 
Jagtgudstjeneste i Vigerslev kirke med efterfølgende spisning. Hans afklarer mad med Jan Åge.)  

4. Økonomi 
Flemming oplyste kassebeholdningen er på ca. 48.000 kr. og på fælleskontoen er der ca. 95.000 kr. 

5. VVJ i fremtiden 
Henrik vil gerne have en videre drøftelse omkring vores forenings struktur, da vi kan se medlemstallet bliver 
reduceret, og det bliver sværere at få folk i bestyrelsen. Konklusionen er, at vi skal holde en åben dialog 
omkring mulighederne for sammenlægning med en passende partner. 

6. Bordet rundt (evt. nyt fra NFC, riffelbane, fællesudvalg mm.) 
Der er 8 tilmeldte til jagttegnsundervisning. Det kunne være en god ide, at vi inviterer Palle Skov til en 
skydning med henblik på skæftetilpasning. Der blev afholdt NFC repræsentantskabsmøde i starten af 
oktober, og dernæst et konstituerende bestyrelsesmøde. Joachim er blevet ny formand for NFC. Flemming 
orienterede om møde på riffelbanen, hvor der har været et ringe fremmøde i foråret, men efter en PR 
runde, så har efteråret været meget bedre besøgt. Der er blevet aftalt en række tiltag for at forbedre de 
fysiske rammer på riffelbanen, hvor Flemming gennemgik detaljerne. 

7. Næste møde 
Der planlægges med næste møde tirsdag den 26. marts 2024 kl. 19:30 
 

8. Eventuelt. 
Lars forespurgte til Nordfyns Hjortelaug og derfor gennemgik vi det seneste styregruppe referat, med de 
anbefalinger der er kommet til afskydning. 

 
 


